
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 9/2023 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 22. augusta 2023 o 14.00 hod., v miestnosti Rorty Room na prízemí 

budovy sídla AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave. 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 
 
Prítomní prezenčne: predseda rady Mgr. Vincent Štofaník; podpredsedníčka rady Mgr. Slavomíra 
Salajová;  členovia rady: prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.; Mgr. 
Richard Kováčik, PhD.;  JUDr. Radoslav Remšík;   
Prítomný formou videokonferencie: JUDr. Ivana Maláková,  Mgr. Barbora Struss;  Mgr. Marta Švecová 
 
 
Predseda rady vykonal prezentáciu a skonštatoval, že na rokovaní všetci prítomní členov a rada je 
uznášaniaschopná. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého vysielania na profile 
AVF na youtube.com., kde je archivovaný na: https://www.youtube.com/watch?v=3MBGADvOTY0 
 
 
Predseda rady prečítal zoznam členov, ktorí v tomto roku ešte neoverovali zápis (Švecová, Kováčik, 
Maláková) a z neho navrhol Martu Švecovú.  
Tej sa však v tej chvíli prerušilo spojenie cez aplikáciu MS Teams a nemohla sa k tomu vyjadriť.  
Zuzana Gindl-Tatárovú, navrhla za overovateľa zápisu     Richarda Kováčika ktorý s tým súhlasil 
 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (R. Kováčik, B. Struss,  J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, Z. Gindl-Tatárová , R. Remšík)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (M. Švecová).  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní predseda  rady predniesol návrh programu,  tak ako bol uvedený v pozvánke: 

 

1. Informácia o výzve na predkladanie návrhov na členov odborných komisií 

 
2. Príprava Štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2024 

 
3. Žiadosť podporeného žiadateľa Edit Studio s.r.o. o určenie nového termínu 

vyúčtovania pre  projekt „Aby jeho meno bolo vymazané“ 

 
4. Žiadosť podporeného žiadateľa Dryeye s.r.o. o zmenu vecného výstupu a aktualizáciu 

príloh 1 a 2 zmluvy č. AVF 913/2022-7/1.1.2 

 
5. Žiadosť podporeného žiadateľa Asociácia slovenských filmových klubov o zmenu 

termínu vyúčtovania projektu Kino-Ikon 2022. 

 
6. Žiadosť podporeného žiadateľa Nutprodukcia s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania  

projektu ECO TERRO 
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7. Rôzne 

 

8. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 

1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných 

prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších 

predpisov (neverejné rokovanie) 

 

Podpredsedníčka rady navrhla, aby sa ako prvý bod programu prerokovala aktuálna situácia podpornej 

činnosti fondu,, ktorá mala byť obsahom bodu Rôzne. 

 

Zuzana Gindl-Tatárová navrhla samostatný bod programu problematiku parity slovenského podielu pri 

produkcii minoritných koprodukčných diel, nakoniec súhlasila so zaradením tohto do bodu Rôzne. 
 

Po týchto pripomienkach predseda  rady predniesla návrh upraveného programu rokovania: 

1. Informácia o aktuálnej situácii podpornej činnosti fondu 

2. Informácia o výzve na predkladanie návrhov na členov odborných komisií 

 
3. Príprava Štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2024 

 
4. Žiadosť  podporeného žiadateľa Edit Studio s.r.o. o určenie nového termínu 

vyúčtovania pre  projekt „Aby jeho meno bolo vymazané“ 

 
5. Žiadosť podporeného žiadateľa Dryeye s.r.o. o zmenu vecného výstupu a aktualizáciu 

príloh 1 a 2 zmluvy č. AVF 913/2022-7/1.1.2 

 
6. Žiadosť podporeného žiadateľa Asociácia slovenských filmových klubov o zmenu 

termínu vyúčtovania projektu Kino-Ikon 2022. 

 
7. Žiadosť podporeného žiadateľa Nutprodukcia s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania ECO 

TERRO 

 

8. Rôzne 

 

9. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 

1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných 

prostriedkov fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších 

predpisov (neverejné rokovanie) 

 
 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková, R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh programu schválila.  
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1.  INFORMÁCIA O AKTUÁLNEJ SITUÁCII PODPORNEJ ČINNOSTI FONDU 

Predseda rady informoval o výsledkoch pracovného stretnutia rady s  dozornou komisiou, 

ktoré sa uskutočnilo pred  9. rokovaním rady. Dozorná komisia členom rady poskytla aktuálnu 

informáciu o stave záväzkov fondu,  ako aj informáciu o aktuálnej finančnej situácii fondu. Na 

vyplatenie v roku 2023 fond eviduje záväzky vo výške 5,06 milióna euro. Záväzky vo výške 4 

milóny eur budú vyplatené v tomto kalendárnom roku. Záväzky vo výške 1 milióna euro budú 

presunuté do roku 2024, po rokovaniach s podporenými žiadateľmi a formou dodatkov ku 

zmluvám. Dozorná komisia informovala radu aj o ďalších skutočnostiach, o ktorých bude fond 

informovať až po zverejnení zápisnice z rokovania dozornej komisie. Celková situácia fondu na 

základe vyjadrenia dozornej komisie nie je jednoduchá, ale rozhodne je riešiteľná. 

 

V rozprave k tomuto bodu Zuzana Gindl-Tatárová navrhla do budúcnosti zmeniť formu splátok 

na základe „míľnikov“ vzniku projektu 

Podpredsedníčka rady Slavomíra Salajová navrhla, aby rada prijala aj uznesenie o príprave 

vnútorného predpisu o finančnom riadení fondu  a súbore opatrení na jeho kontrolu. 

Radoslav Remšík upozornil, že  už evidované záväzky fondu v roku 2024 sa týmto presunom 

zväčšia. 

  

 
UZNESENIE č. 24/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu v súlade s § 23 ods. 7 zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov rozhodla o použití 5 % z celkovej 

sumy príjmov na podporu audiovizuálneho priemyslu mimoriadne v roku 2023 aj za rok 2023 na 

prevádzku a zároveň o použití časti týchto prostriedkov (300 tis. Eur) na úhradu záväzkov z podpornej 

činnosti na podporu audiovizuálnej kultúry. Rada zároveň rozhodla v roku 2023 aj za rok 2023 o použití 

5 % z celkovej sumy príjmov na podporu audiovizuálnej kultúry a príspevkov od prispievateľov na 

úhradu záväzkov z podpornej činnosti na podporu audiovizuálnej kultúry (450 tis. Eur). 

 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  V. Štofaník, I. Maláková, B. Struss, S. Salajová, M. Švecová, R. 

Remšík)  

PROTI: 0 (,); ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila.  

 
 
UZNESENIE č. 25/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu, na základe odporúčaní Dozornej komisie fondu,  poveruje  predsedu 

rady, ktorý vykonáva oprávnenia riaditeľa Audiovizuálneho fondu v zmysle § 13 ods. 6 zákona č. 

516/2008 Z. z. prípravou súboru opatrení na zlepšenie finančného riadenia fondu,  najmä prípravou 

návrhu zmien v zmluvách o poskytovaní dotácií z fondu, samostatného vnútorného predpisu 

o finančnom riadení fondu, návrhu súboru údajov o stave financií fondu a harmonograme ich 

pravidelného predkladania na rokovanie rady. Tieto návrhy súboru  opatrení po ich príprave treba 

neodkladne  zaradiť na schválenie nasledujúcemu rokovaniu rady. 
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Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

 

2. INFORMÁCIA O VÝZVE NA PREDKLADANIE NÁVRHOV NA ČLENOV ODBORNÝCH KOMISIÍ 

 

Predseda rady pripravil text návrhu výzvy, ktorý vopred rozoslal členom rady.  Zároveň kancelária 

fondu pripravila zoznam členov odborných komisií, ktorým  sa 21.9. 2023 končí funkčné obdobie a po 

oslovení potvrdili, že majú záujem pokračovaťv práci v odborných komisiách . Termín na predkladanie 

návrhov je 11. september 2023, aby kancelária fondu mohla návrhy  predložiť rade na 10. rokovanie 

plánované na 19. septembra 2023. 

 

 
UZNESENIE č. 26/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje výzvu na predkladanie návrhov kandidátov na členov 

odborných komisií Audiovizuálneho fondu. Súčasne s tým ukladá predsedovi rady, aby zabezpečil 

zverejnenie výzvy na webovom sídle Audiovizuálneho fondu. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

 

 

3. PRÍPRAVA ŠTRUKTÚRY PODPORNEJ ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA ROK 2024 

 

Predseda informoval radu, že distribuovaný návrh štruktúry podpornej činnosti na rok 2024 je 

pracovným materiáoml, ktorý je podkladom na diskusiu. Termín na prijatie tohto vnútorného 

predpisu je začiatok novembra aj vzhľadom na to, že následne treba vyhlásiť výzvu č. 1/2024. 

 

Podpredsedníčka rady informovala, že dlhodobo je spolu  s Fondom na podporu umenia 

pripravovaná spolupráca na príprave podujatia Trenčín – európske mesto kultúry 2026, čo by 

sa malo odzrkadliť v prioritách podpornej činnosti už v roku 2024. 

Zároveň pripomenula, že fond chcel zorganizovať pracovné stretnutie so zástupcami odbornej 

verejnosti, kde by sa mohla otvoriť aj diskusia nad štruktúrou podpornej činnosti 

Zuzana Gindl-Tatárová informovala, že podobnú iniciatívu vyvinula aj Slovenská filmová 

a televízna akadémia, ktorá na 7. septembra 2023 pozýva predstaviteľov rady Audiovizuálneho 

fondu na pracovné stretnutie celého audiovizuálneho prostredia a bolo by vhodné, aby fond 

sa jej zúčastnil a neorganizoval vlastnú. 
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Predseda rady informoval, že kancelária fondu bude distribuovať pracovné materiály 

k príprave štruktúry podpornej činnosti AVF na rok 2024 na pripomienkovanie, všetkým 

subjektom pôsobiacim v audiovízii, s dátumom na vyjadrenie do 25. septembra 2023. 

Rada vzala informáciu na vedomie. 

 

4. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA EDIT STUDIO S.R.O. O URČENIE NOVÉHO TERMÍNU 

VYÚČTOVANIA PRE PROJEKT „ABY JEHO MENO BOLO VYMAZANÉ“. 

 
Členovia rady dostali vopred žiadosť so zdôvodnením vážnych zdravotných  dôvodov nutnosti výmeny 

režiséra filmu.  Rozpracovaný dokumentárny film dokončí režisér Robert Kirchhoff. 

Zuzana Gindl-Tatárová odporučila vzhľadom na komplikovanú situáciu producentky, ako aj náročnú 

a spoločensky potrebnú tému filmu, žiadosť schváliť. 
 

Predseda rady predniesol návrh uznesenia a nechal o ňom hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 27/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Edit Studio s.r.o. o zmenu termínu realizácie 

a vyúčtovania projektu „Aby jeho meno bolo vymazané“ do 31.12.2024. Zároveň rada poveruje 

predsedu rady a podpredsedníčku rady uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 125/2022-6/1.2.2. 
 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

 

5. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA DRYEYE S.R.O. O ZMENU VECNÉHO VÝSTUPU 

A AKTUALIZÁCIU PRÍLOH Č. 1 a 2 ZMLUVY Č. AVF 913/2022/1.1.2 
 

Členovia rady dostali vopred písomnú žiadosť s odôvodnením zmeny vecného výstupu podľa 

zmluvy. Vysoká miera finančnej inflácie zasiahla rozpočet projektu a pridelená suma podpory, ako 

aj ďalšie zdroje nestačia  na „dokončené kinematografické dielo vo verzii určenej na verejné 

uvedenie“. Žiadateľ preto žiada zmenu vecného výstupu na „audiovizuálne dielo vo verzii určenej 

na postprodukciu“. 

Zuzana Gindl-Tatárová odporučila, vzhľadom na podporu fondu pre mladých začínajúcich filmárov, 

žiadosť schváliť. 
Predseda rady predniesol návrh uznesenia a nechal o ňom hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 28/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa DRYEYE Film s.r.o. o zmenu vecného výstupu 

projektu „UTEKÁČ“ a aktualizáciu príloh č.1 a 2. Rada  zároveň poveruje predsedu a podpredsedníčku 

uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 913/2022-7/1.1.2. 
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Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

 

6. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA ASOCIÁCIA SLOVENSKÝCH FILMOVÝCH KLUBOV 

O ZMENU TERMÍNU VYÚČTOVANIA PROJEKTU KINO-IKON 2022 
 

Členovia rady dostali vopred písomnú žiadosť s odôvodnením žiadosti o určenie nového termínu 

vyúčtovania z dôvodu komplikácií vybavovania a vyúčtovania zahraničných autorských práv. Nový 

termín vyúčtovania je 28.2.2024. 

Jelena Paštéková vzhľadom na vysokú kvalitu predmetného periodika odporúčala žiadosť schváliť. 

Predseda rady predniesol návrh uznesenia a nechal o ňom hlasovať. 

 

UZNESENIE č. 29/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Asociácia slovenských filmových klubov o 

zmenu termínu vyúčtovania projektu „Kino-Ikon 2022“ z 30. 9. 2023 na 28. 2. 2024. Zároveň rada 

poveruje predsedu rady a podpredsedníčku rady uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 286/2022‐

4/3.1. 
 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

 

7. ŽIADOSŤ PODPORENÉHO ŽIADATEĽA NUTPRODUKCIA S.R.O. O ZMENU TERMÍNU 

VYÚČTOVANIA  PROJEKTU ECO TERRO 

 

Rada dostala písomnú žiadosť s odôvodnením žiadosti o určenie nového termínu vyúčtovania 

z dôvodu komplikácii výroby animovaného filmu v dôsledku pandémie Covid-19. Tá spôsobila, 

že projekt namiesto plánovanej fázy  dokončenia a prípravy medzinárodnej festivalovej 

premiéry  je reálne len vo fáze postprodukcie. Nový termín vyúčtovania je 30.9.2024. 

 

Zuzana Gindl-Tatárová odporučila vzhľadom na  náročnosť výroby animovaného filmu ako aj kvality 

samotného tvorcu žiadosť schváliť. 
Predseda rady predniesol návrh uznesenia a nechal o ňom hlasovať. 

 
UZNESENIE č. 30/2023 z 22. 8. 2023 

 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť prijímateľa Nutprodukcia s.r.o. o zmenu termínu 

vyúčtovania projektu „Eco Terro“ z 30. 9. 2023 na 30.9. 2024. Zároveň rada poveruje predsedu rady a 

podpredsedníčku rady uzatvorením dodatku k zmluve č. AVF 119/2018-2/1.3.2. 
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Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková R. 

Remšík) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh uznesenia  schválila.  

 

8. RȎZNE 

 

Predseda rady oboznámil členov so znením pozvánky, ktorú obdržal zo Slovenskej a filmovej 

akadémie na diskusnú platformu o aktuálnej situácii v Audiovizuálnom fonde, ktorá by sa mala  

konať dňa 7.9.2023 o 14.00 hod.  v kinosále  Filmovej a televíznej fakulty VŠMU. 

Rada berie informáciu o podujatí na vedomie a jej členovia sú pripravení sa na ňom zúčastniť. 

 

Zuzana Gindl-Tatárová otvorila aktuálnu tému parity a podielu zastúpenia slovenskej strany 

v podprograme 1.5 - minoritné koprodukcie. Podľa jej názoru je to téma navýšenia 

alokovaných finančných prostriedkov na tento podprogram, aby bolo možné podporiť 

hodnotné a ambiciózne projekty.  Rada sa dohodla, že vzhľadom na závažnosť tejto témy 

zaradí tento bod ako samostatný na najbližšie rokovanie. 

Marta Švecová pripomenula, že táto téma sa musí premietnuť aj do stanovenia priorít pre 

program 1 v  Štruktúre podpornej činnosti 2024. 

Rada sa dohodla, že vzhľadom na závažnosť tejto témy zaradí tento bod ako samostatný na 

najbližšie rokovanie. 

 

Podpredsedníčka rady otvorila opätovne tému nenávistných prejavov voči členom orgánov 

fondu a zamestnancom fondu aj bývalým členom rady na internete.  Zároveň žiadala, aby rada 

podala podnet na trestné oznámenie. 

Barbora Struss otvorila tému komentárov na samotnom facebookovom profile fondu, kde by 

mali byť nežiadúce, nenávistné komentáre mazané, ale odborná verejnosť by mala mať  

možnosť vyjadrovať sa k zverejňovaným informáciám a stanoviskám. 

Ivana Maláková predniesla názor, keďže útoky anonymných jednotlivcov smerujú na všetky 

strany vo fonde, aby každý, kto sa cíti byť nimi dotknutý, mal riešiť toto individuálnym 

podaním. 

Zuzana Gindl-Tatárová vyjadrila názor, že všetky nenávistné, útočné a dehonestujúce aktivity 

na internete voči fondu a ľuďom v ňom skončia, keď si fond začne plniť svoje záväzky a bude 

normálne pokračovať jeho podporná činnosť. 

 

Po tomto bode sa ukončilo verejná časť  rokovania rady s priamym prenosom na profile AVF 

na youtube.com 
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9. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP 

AVF Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

 

9.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 1. v priebežnej  výzve č. 5/2023 - 

štipendium  
 

Predsedníčka komisie Mgr. art  Bronislava Brtáňová informovala členov rady formou 

videokonferencie o priebehu hodnotenia žiadostí v priebežnej výzve č. 5/2023. Odborná 

komisia posudzovala 15 žiadostí o štipendium, z ktorých odporučila podporiť 6 žiadostí 

v celkovej sume 42.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia 

riaditeľa v zmysle zákona. 

 

9.2  Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 1 v priebežnej výzve č. 5/2023          

– účasť na workshopoch 

 

Predsedníčka komisie Mgr. art  Bronislava Brtáňová informovala členov rady formou 

videokonferencie o priebehu hodnotenia žiadostí v priebežnej výzve č. 5/2023. Odborná 

komisia posudzovala 2 žiadosti o podporu účasti  na workshopoch, z ktorých odporučila 

podporiť 2 žiadostí v celkovej sume 5.500,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté 

rozhodnutia riaditeľa v zmysle zákona. 

 

  9.3 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej  výzve                   

č. 3/2023  
 

Predsedníčka komisie Ing. Jana Studená informovala členov rady formou 

videokonferencie o priebehu hodnotenia žiadostí vo výzve č. 3/2023. Odborná komisia 

posudzovala 6 žiadostí, z ktorých odporučila podporiť 5 žiadostí v celkovej sume  

36.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia riaditeľa v zmysle 

zákona. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu z rokovania uvedených odborných komisií a 

návrhy súm finančných prostriedkov na podporu žiadostí, protokoly číslo PŠV_5_2023_2; 

W_5_2023_2; Dist/6f-3/2023/P2.1; predložené podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 

ods. 2 písm. h) zákona č. 518/2018 Z. z. o Audiovizuálnom fonde v znení predloženom na rokovanie 

rady. 

 

 

Po tomto bode programu bolo 9. rokovanie rady Audiovizuálneho fondu ukončené. 
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Prílohy: 
1. Záznam z rozhodovania mimo rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

z 10.08.2023  

2. Záznam z rozhodovania mimo rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

z 14.08.2023  

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

 

Overovateľ:  Mgr. Richard Kováčik, PhD. 

 

 

Bratislava 22. 08. 2023 

 

 Mgr. Vincent Štofaník 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

na vedomie: dozorná komisia AVF 
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Príloha č. 1 

 

Záznam z rozhodovania mimo rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

z 14.08.2023 podľa článku 5 ods. 11 Rokovacieho poriadku Rady Audiovizuálneho fondu 

v znení z 20.12. 2022 

 

Dňa 09.08.2023 predseda rady fondu predložil v súlade s  čl. 5 VP AVF č. 2/2018 Rokovacieho poriadku 

rady Audiovizuálneho fondu v znení z 20.12.2022 (ďalej len „rokovací poriadok“)  návrh na schválenie  

poverenia podpredsedníčky rady AVF Mgr. Slavomíry Salajovej na podpisovanie dokumentov fondu, 

v prípadoch, kedy predseda fondu signuje dokumenty spolu s riaditeľom fondu. Na predsedu rady v 

zmysle  § 13 ods. 6 zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov, prešli od 4. 8. 2023 oprávnenia riaditeľa v zmysle zákona, vrátane návrhu uznesenia rady. 
 

Na prijatie rozhodnutia bola určená lehota: do 10.8.2023 do 16.00 hod. 

 

Podľa čl. 5 ods. 10 rokovacieho poriadku „Písomné vyjadrenie člena rady k návrhu na prijatie uznesenia 

mimo rokovania rady musí byť jasné, zrozumiteľné a určité tak, aby z jazykového prejavu bolo možné 

nepochybne zistiť, či člen rady hlasoval za predložený návrh, či hlasoval proti predloženému návrhu, 

alebo či sa zdržal hlasovania. Písomné vyjadrenie člena rady musí byť v určenej lehote doručené 

predkladateľovi osobne, elektronickou poštou alebo iným spôsobom doručenia umožňujúcim 

zachytenie obsahu vyjadrenia člena rady a určenie člena rady, ktorý vyjadrenie urobil. Vyjadrenie člena 

rady podľa predchádzajúcej vety nemožno vziať späť. Vyjadrenie člena rady, ktoré nespĺňa podmienky 

podľa prvej vety, alebo vyjadrenie člena rady, ktoré nebolo doručené v určenej lehote a určeným 

spôsobom, sa považuje za neplatné hlasovanie.  

 

Uznesenie č. 22/2023 z 10.8.2023 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje poverenie Mgr. Slavomíry Salajovej,  podpredsedníčky rady 

Audiovizuálneho fondu na podpisovanie dokumentov fondu v zmysle § 4 ods.1 zákona 516/2008 Z.z. 

o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov, v prípadoch, kedy predseda rady 

Audiovizuálneho fondu svojim podpisom  vykonáva oprávnenia riaditeľa fondu v zmysle § 13 ods. 6 

zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

 

V zmysle článku 5 ods. 10 rokovacieho poriadku v určenej lehote o návrhu písomné hlasovali 

nasledovní členovia rady:  

 

meno priezvisko hlasovanie: spôsob: 

Marta Švecová ZA elektronickou poštou 10.8.2023 13:23 

Barbora Struss - nehlasovala 

Radoslav Remšík ZDRŽAL SA elektronickou poštou 9.8.2023 19:11 

Vincent Štofaník ZA elektronickou poštou 9.8.2023 13:05 

Richard Kováčik ZA elektronickou poštou 9.8.2023 11:24  
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Slavomíra Salajová ZA/PO 

TERMÍNE 

elektronickou poštou 10.8.2023 22:53 

Zuzana Gindl-Tatárová ZA elektronickou poštou 10.8.2022 7:43 

Jelena Paštéková ZA elektronickou poštou 9.8.2023 13:30 

Ivana Maláková ZA elektronickou poštou 10.8.2022 8:00 

 

Počet členov rady, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní: 8, z toho: 

• počet platných hlasov: 7 

• počet hlasov ZA: 6 

• počet hlasov PROTI: 0 

• počet hlasov ZDRŽAL SA: 1 

 

Výsledok hlasovania: Návrh bol schválený. 

 

 

  
Zapísal: PhDr. Andrej Obuch 

 
 

Bratislava 10.8.2022 

 

Mgr. Vincent Štofaník 
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Príloha č. 2 

Záznam z rozhodovania mimo rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

z 14.08.2023 podľa článku 5 ods. 11 Rokovacieho poriadku Rady Audiovizuálneho fondu 

v znení z 20.12. 2022 

 

Dňa 11.08.2023 predseda rady fondu predložil v súlade s  čl. 5 VP AVF č. 2/2018 Rokovacieho poriadku 

rady Audiovizuálneho fondu v znení z 20.12.2022 (ďalej len „rokovací poriadok“) návrh výzvy na 

predkladanie prihlášok na funkciu riaditeľa/riaditeľky Audiovizuálneho fondu s prílohami (základný 

obsah a rozsah projektu riadenia a rozvoja fondu; čestné vyhlásenie o splnení podmienky odbornej 

praxe v oblasti riadenia a o splnení podmienky odbornej praxe v oblasti audiovízie; čestné vyhlásenie 

o spôsobilosti na právne úkony a o nevykonávaní funkcie podľa § 5 ods. 5 a 6 zákona ani činnosti 

podľa § 9 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov) 

vrátane návrhu uznesenia rady. 
 

Na prijatie rozhodnutia bola určená lehota: do 14.8.2023 do 16.00 hod. 

 

Podľa čl. 5 ods. 10 rokovacieho poriadku „Písomné vyjadrenie člena rady k návrhu na prijatie uznesenia 

mimo rokovania rady musí byť jasné, zrozumiteľné a určité tak, aby z jazykového prejavu bolo možné 

nepochybne zistiť, či člen rady hlasoval za predložený návrh, či hlasoval proti predloženému návrhu, 

alebo či sa zdržal hlasovania. Písomné vyjadrenie člena rady musí byť v určenej lehote doručené 

predkladateľovi osobne, elektronickou poštou alebo iným spôsobom doručenia umožňujúcim 

zachytenie obsahu vyjadrenia člena rady a určenie člena rady, ktorý vyjadrenie urobil. Vyjadrenie člena 

rady podľa predchádzajúcej vety nemožno vziať späť. Vyjadrenie člena rady, ktoré nespĺňa podmienky 

podľa prvej vety, alebo vyjadrenie člena rady, ktoré nebolo doručené v určenej lehote a určeným 

spôsobom, sa považuje za neplatné hlasovanie.  

 

Uznesenie č. 23/2023 z 14.8.2023 

Rada schvaľuje výzvu na predkladanie prihlášok na funkciu riaditeľa/riaditeľky Audiovizuálneho 

fondu s prílohami ako je uvedená v prílohe tohto uznesenia. Súčasne s tým rada poveruje kanceláriu 

fondu zabezpečením zverejnenia výzvy na predkladanie prihlášok na funkciu riaditeľa/riaditeľky 

Audiovizuálneho fondu, a to prostredníctvom webového sídla fondu a oznamom prostredníctvom 

tlačovej agentúry najneskôr do 15. 8. 2023. 

 

 

V zmysle článku 5 ods. 10 rokovacieho poriadku v určenej lehote o návrhu písomné hlasovali 

nasledovní členovia rady:  

 

meno priezvisko hlasovanie: spôsob: 

Marta Švecová ZA elektronickou poštou 14.8.2023 16:01 

Barbora Struss ZA elektronickou poštou 14.8.2023 11:37 

Radoslav Remšík ZA elektronickou poštou 13.8.2023 10:13 
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Vincent Štofaník ZA elektronickou poštou 11.8.2023 21:36 

Richard Kováčik ZA elektronickou poštou 13.8.2023 10:30  

Slavomíra Salajová ZA elektronickou poštou 13.8.2023 22:01 

Zuzana Gindl-Tatárová ZA elektronickou poštou 13.8.2022 17:17 

Jelena Paštéková ZA elektronickou poštou 13.8.2023 18:56 

Ivana Maláková ZA elektronickou poštou 14.8.2022 05:22 

 

Počet členov rady, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní: 9, z toho: 

• počet platných hlasov: 9 

• počet hlasov ZA: 9 

• počet hlasov PROTI: 0 

• počet hlasov ZDRŽAL SA: 0 

 

Výsledok hlasovania: Návrh bol schválený. 

 

 

  
Zapísal: PhDr. Andrej Obuch 

 
 

Bratislava 14.8.2022 

 

Mgr. Vincent Štofaník 

predseda rady Audiovizuálneho fondu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


